
Bestyrelsesmøde d. 30/1/17 afd. 8

Til stede : Samuel Frey Wegener, Ulla Geertsen, Dan Levin Hansen og Conny Sørensen.

1. Aktivitetslisten for afd. 8 i 2017 er gennemgået. Listen omfatter almindelige driftsopgaver, 
opgaver fra langtidsplan og opgaver fra markvandringen.

      Vedr. udskiftningen af vaskemaskiner er der indhentet 2 tilbud og vi besluttede at gå for tilbudet
      fra Saniva da dette var det billigste og maskinerne kan køre optilmalt med vores betalings og
      reservationsanlæg og vi samtidig også kan kode vores vaskebrikker om til dørlåsene som vil
      komme op på vaskeri og tørreromsdøre.

2. Tilstandsrapporten omkring faldstammer og stigestrenge er kort gennemgået, samt et foreløbig
    overslag over økonomien i dette. Der afventes et forslag fra Glostrup Boligselskab over hvordan
    arbejdet kan finansieres, samt indhentning af tilbud fra håndværkere.

3. Vores nuværende solcellepaneler giver stadig et lille overskud, men skal renoveres. Anlægget er
    dog så gammelt at vi i bestyrelsen ikke synes der er grund til at renovere. Der er større interesse
    for at undersøge muligheden og økonomien i et nyt anlæg som kan producere el til vores
    fællesarealer og i den forbindelse kan man søge midler i en energifond. 

4. Der blev stillet forslag om at undersøge muligheden for en udskiftning af vores vinduer til nogle
    der er bedre og sundere end de plastvinduer vi har i dag.

Referent : Conny Sørensen


